

# Consensus styrelsemöte nr 16

## Verksamhetsåret 23/24 CSM16-2324

---

**Datum:** Måndag 25/03  
**Tid:** 17:30  
**Plats:** Harmoni  
**Närvarande:** Hanna Sjöblom, Jessica Rönnberg, Panagiotis Papadimitropoulos, Mattias Johansson, Jacob Sjöholm, Filippa Alesand Lundin, Wilma Eriksson, Soleil Iversen.

**Ärendeordning:** §1-18, §19-21

**§1 Mötets öppnande**

Mötet öppnades kl. 17:31 av Panagiotis Papadimitropoulos.

**§2 Val av mötesordförande**

Beslutades: att välja Panagiotis Papadimitropoulos till mötesordförande.

**§3 Val av mötets sekreterare**

Beslutades: att välja Anna Nordlander till mötessekreterare.

**§4 Val av justeringsperson tillika rösträknare**

Beslutades: att välja Hanna Sjöblom till justeringsperson tillika rösträknare.

**§5 Mötets behöriga utlysande**

Beslutades: att anse mötet behörigt utlyst.

**§6 Justering av röstlängden**

Beslutades: att fastställa röstlängden till 6 personer kl. 17:32.

**§7 Adjungeringar**

*Punkten lämnades utan åtgärd.*

**§8 Anmälan av övriga frågor**

*"Jubileumsstiftelsen"* anmäldes som övrig fråga. Frågan behandlas under punkt 18 a.

## §9 Godkännande av föredragningslistan

Inkommet yrkande från Filippa Alesand Lundin:

*“Lägga till "Regionaliseringskampen 2024" under bordlagda ärenden. Samt att redigera rubriken "proposition nya datorer" till "Till FUM06: Proposition nya datorer"”.*

Beslutades: att godkänna yrkandet.

Beslutades: att godkänna föredragningslistan med tillägg av ovanstående yrkande.

Punkten öppnades åter 19:30

Beslutades: att ändra titel på “Till FUM06: Diskussionsunderlag – Café och Pub Örats” till “Till FUM06: Diskussionsunderlag – Café och Pub Örats framtid”.

## §10 Måbrarunda

*Punkten behandlades.*

## §11 Information och meddelanden

- Ny bil beställd och kommer om ca 10 veckor.
- Det har diskuterats om kårhus örat ska fortsätta hyras av Kårservice.
- Studentrepresentant – PR-vecka och VFU-kostnader.
- Save the date för Kåraktivitas den 24:e maj kommer att skickas ut.
- Ändring av FUM06 starttid diskuterades.
- Fattigfrukosten förra veckan var lyckad, men det behövs mer till campus Norrköping nästa gång på grund av ökat intresse.

## §12 Marknadsföring

- Arbetet med sångboken pågår.

## §13 Föregående mötesprotokoll

Beslutades: att lägga mötesprotokoll CSM15-2324 till handlingarna.

## §14 Beslutsuppföljning

*Punkten lämnades utan åtgärd.*

## §15 Bordlagda ärenden

### A. Regionaliseringskampen 2024

Beslutades: att godkänna bilagan med krav på ändringar:

- Äskning omfattar 50 kr/deltagande consensusmedlem upp till maximalt 4000 kr.
- Inkludera Consensus logga i redan publicerad marknadsföring samt kommande marknadsföring.
- Tillhandahålla LiU-ID på deltagande medlemmar som omfattas av rabatterat pris.



- A. Till FUM06: Proposition - Budget samt budgetnoter 24/25** **Appendix 16a1 CSM16-2324**  
**Appendix 16a2 CSM16-2324**  
**Appendix 16a3 CSM16-2324**
- Beslutades: Att godkänna bilagan i sin helhet.
- B. Till FUM06: Proposition - Lägga till ett extra FUM** **Appendix 16b1 CSM16-2324**
- Inkommet yrkande från Filippa Alesand Lundin:  
*"Ändra meningen:  
"Därför föreslår styrelsen att detta FUM även kan hållas via zoom för att säkerställa att det är lämpligt för alla." till "Sammanträdet kan hållas digitalt för att det ska passa ledamöterna."*
- Att ändra meningen:  
"Styrelsen önskar lägga till ett extra FUM antingen 2024-06-05 eller 2024-06-13." till  
"Styrelsen menar inte att det måste bli ett extra FUM i juni utan att ett datum ska bestämmas för att ett sammanträde ska kunna hållas vid behov. Förslag på datum är 2024-06-05 eller 2024-06-13."*
- Att ändra att-satsen:  
" Att lägga till ett extra FUM på något av ovanstående förslag" till "Att besluta om ett datum för att hålla ett eventuellt extrainsatt FUM"*
- Att lägga till att-satsen:  
"Att hålla ett eventuellt extrainsatt FUM digitalt"*.
- Beslutades: att godkänna yrkandet.
- Beslutades: att godkänna bilagan med ändringar enligt inkommet yrkande.
- C. Till FUM06: Diskussionsunderlag - Placering av pengar** **Appendix 16c1 CSM16-2324**
- Beslutades: att godkänna bilagan med redaktionella ändringar; att ändra titeln till  
*"Diskussionsunderlag - Placering av pengar"*
- D. Till FUM06: Diskussionsunderlag – Medlemsavgift** **Appendix 16d1 CSM16-2324**
- Beslutades: att godkänna bilagan i sin helhet.
- E. Till FUM06: Diskussionsunderlag – Verksamhetsplan** **Appendix 16e1 CSM16-2324**
- Beslutades: att godkänna bilagan i sin helhet.
- F. Till FUM06: Diskussionsunderlag – Café och Pub Örats framtid** **Appendix 16f1 CSM16-2324**
- Beslutades: att godkänna bilagan med redaktionella ändringar; att göra styckesindelning relaterad till diskussionsfrågorna och lägga till bindestreck i datumet.



**G. Till FUM06: Proposition nya datorer** **Appendix 16g1 CSM16-2324**  
Beslutades: att godkänna bilagan med redaktionella ändringar.

**H. Äskning- Medicinska Föreningen (MF)** **Appendix 16h1 CSM16-2324**  
Beslutades: att avslå bilagan.

**§17 Diskussion- och informationspunkter**

**A. Diskussionsunderlag – Consensus 30 år** **Appendix 17a1 CSM16-2324**

- Vad ska göras för att fira “Consensus 30 år”?
  - En sittning i höst för lanseringen av sångboken och sedan en större “bal” under våren 2025. Sittningen är för Medfak-studenter och balen kan eventuellt vara öppen för andra nationellt engagerade studentkårer.
  - I diskussionen om vilka som ska bjudas in till balen lades förslag om att bjuda in huvudsakligen kåraktiva consensusmedlemmar.

**§18 Övriga frågor**

**A. “Jubileumsstiftelsen”**

- Diskussion om hur pengarna från jubileumsstiftelsen ska fördelas fördes. Akademisk kvart, studentnöjdhet generellt, studenthälsan och forskare med koppling till både medfak och tekfak nämndes som förslag.

**§19 Nästa möte**

Nästa diskussionsmöte är tisdag 2/4 kl. 17.00.  
Nästa styrelsemöte är måndag 8/4 kl. 17.30.

**§20 Utvärdering av dagens möte**

Mötet utvärderades.

**§21 Mötets avslutande**

Mötet avslutades kl. 19:35.

---

Panagiotis Papadimitropoulos Datum  
Mötesordförande

---

Anna Nordlander Datum  
Mötessekreterare

---

Hanna Sjöblom Datum  
Justeringsperson

